
 

Även på hemsidan
Nr 7 – 2019

Brister i takvärmen kan täckas av garanti
De brister som upptäckts i takvärmeanläggningen (alltså de värmekablar som ska förhindra isproppar i 
hängrännor och stuprör) bör åtgärdas som ett garantiärende. Ebeco, som levererat materielen, ger totalt tio 
års garanti. De första fem åren ersätts såväl materiel som installation, följande fem år endast brister i 
materiel.
Anläggningen testades 13 maj 2014 och samma dag utfärdades ett garantibevis. Den första garantitiden gick
således ut 13 maj 2019. Bristerna upptäcktes av serviceföretaget Plinten förra året och leverantören 
kontaktades, vilket alltså var inom den första femåriga garantitiden. 
Hittills har Ebeco bara medgett att ersätta materiel men inte installationen som beräknas kosta cirka 170 000 
kronor. Föreningens fastighetsförvaltare Johan Hansson ska kontakta Ebeco och reklamera hela arbetet 
inklusive installation.

Provfönstret är monterat
Nu är demonstrationsfönstret med aluminiumklädda karmar och ytterbågar av aluminium på plats. 
Det sitter på ett av lilla lokalens fönster mot gården ovanför cykelstället.
Syftet med demonstrationsfönstret är att se hur en sådan lösning för alla fönster kommer att se ut i 
praktiken. Alternativet, som styrelsen ska ta ställning till, är traditionell målning inklusive reparation av 
träskador.
Sannolikt är kostnaden för målning och reparation billigare än aluminium men hållbarheten är betydligt 
kortare. 
När alla kostnader är kända eller beräknade fattar styrelsen beslut.

Tätare gårdsunderhåll
Föreningen byter företag som löpande ska underhålla rabatterna vår och sommar. Nuvarande leverantör 
håller inte tillräckligt hög kvalitet. Nästa år blir det istället Smarta Val i Bandhagen som får uppdraget. 
Samtidigt utökas omfattningen av underhållet till tre olika dagar per år.

Håll källardörrarna stängda!
Anticimex råttinspektion i början av oktober visade att en eller flera råttor
smitit in via en öppen källardörr. Inga ingångshål kunde nämligen
upptäckas. En råttstation (en typ av råttfälla) placerades ut. 
Tänk på att aldrig ställa upp källardörrar!

På senaste styrelsemötet deltog: 
Edvard Lenner, Elisabeth Antonsson, Lennart Mörner, Maria Rindeskär, Philip Hagström och Victoria 
Wickman. 
Nästa styrelsemöte är 28 november.


